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1. Koostöökeskuse spetsialistid räägivad oma tööst.
2. Hoolekogu esimehe, asetäitja ja sekretäri valimine.
3. Hoolekogu töökava projekti ettevalmistamine/tegemine.

1. Koostöökeskuse spetsialistid räägivad oma tööst.

Maie Oppar luges ette sotsiaalpedagoogi kirja. Selles kirjas on välja toodud, et tema töö 
on ka koolitöös järeleaitamine, kuid mõned lapsed eelistavad trenni koolitööle.
Ütles ka, et koostööd lapsevanemate vahel on vähe ja et lapsevanemad on kriitilised 
õpetajate suhtes. Julgustab kõigil tema poole pööruma. Sotsiaalpedagoog on majas 
teisipäeviti.  Kõige suurem mure on aga ruumipuudus- pole kindlat ruumi, kus lapsi vastu 
võtta.

Psühholoog Laivi Org ütleb, et lastel on kolme sorti muret: Õppimisemure, tundemured ja 
käitumise probleemid. Ja ta ütles, et laps peab tema juurde jõudma ise, aga kui tal pole 
kindlat ruumi, kus ta saab vastu võtta, siis võivad mõned abivajajad jääda abita. Samuti on
oluline, et ta viibiks kindlasti koolimajas, sest laps keset koolipäeva vanadesse vallamaja 
ruumidesse ei jaluta.

Logopeed Liivi Horn tegeleb peamiselt suulise ja kirjaliku kõne parandamise ja
 hääldusega. Kirjalikus kõnes vajavad enam tuge just koolilapsed. Laste vastuvõtmisel on 
keeruline planeerida aega, sest koolilastel pole vaba aega kuna logopeedi juurde minna, 
selle on ta lahendanud kirjalike koduste ülesannetega või on proovinud ühildada eesti 
keele tunniga.

Eripedagoog Maie Oppar töötab sellest aastast kuue lapsega ja aitab logopeedil hindamist
läbi viia. Samuti ütles, et ruum oleks äärmiselt vajalik, aga lapsi nad hätta ei jäta.

Ruumipuudus koolimajas
Ruumipuuduse leevendamiseks pakkus Erki Sok välja direktori ja õppejuhi  ümbertõstmist,
sest need ruumid sobiksid kõige paremini spetsialistidele- taga vastuvõtu ruum ja ees 
mänguruum, mida saab grupitundide läbiviimiseks kasutada ka logopeed. Võimalusena 
pakuti teha ümberkorraldused õpetajate toas või vaheseina ehitamine ülemisse fuajeesse. 
Vaheseina ehitada juurde ei saa, sest tervisekaitse näeb liikumiseks ette koolilastele 
teatud arv ruutmeetreid vaba pinda. 
Samuti selgitas direktor, et loodavasse arengukavasse on sisse kirjutatud kooli ja lasteaia 
juurdeehitus.



Otsus hetkelise ruumipuuduse lahenduse kohta: See jäi lahtiseks ja vajab uuesti läbi 
arutamist. Direktor kinnitas, et kõiki võimalusi kaalutakse.

2. Hoolekogu esimehe, aseesimehe ja sekretäri valimised.
Haanja kooli hoolekogu moodustamise kord ja töökord 
https://www.riigiteataja.ee/akt/408072020014

Hääletus oli avalik.

Hoolekogu esimees
Ettepanek Egle Vodi
Osutus tagasivalituks ühehäälselt (9 häält)

Hoolekogu aseesimees
Anne Mäeots 5 häält
Reelika Soe 4 häält
1 erapooletu

Valituks osutus Anne Mäeots.

Sekretär- protokollija
Marin Savi-  osutus valituks ühehäälselt (9 häält)

3. Hoolekogu töökava projekti ettevalmistamine/tegemine.

Hoolekogul on vaja koostada töökava, mille alusel tööd teha. (Haanja kooli hoolekogu kord
§ 16, vt linki üleval)
  
Direktori poolt pakutud erinevad teemad, millele tuleb aasta jooksul lahendused ja 
vastused leida:

•  Hetkel on koostamisel kooli arengukava, esimesel võimalusel saadetakse 
hoolekogule tutvumiseks ja parandusettepanekute tegemiseks.

•  Direktor andis teada, et ka kooli kodukorda on muudetud seoses Ruusmäe 
õppeklassi kadumisega, kooli kellaaegade muutusega ja juurde lisati 
koostööpartnerina Rõuge Koostöökeskus.

•  Samuti on koostamisel uus kooli eelarve, mis tuleb hoolekogul 
muudatusettepanekute tegemiseks üle vaadata. Vald kärpis eelarvest 4100 eurot.

•  Samuti on vaja mõelda, millist juurdeehitust me vajame, millised on ruumid, kui 
suured.

•  Vaja oleks teha kooli toetamiseks MTÜ (fond) või kokku kutsuda vilistlaste kogu. 
Tuleb leida huvilised, kes asja eest veavad.

•  Koolilastele on linna jõudmiseks vaja maaliinibussi, mis liiguks umbes 14.15. 
Vallast on seda küsitud, kuid vastust pole saadud. Tuleb edasi uurida ja 
põhjendada, miks me seda vajame.

•  Siis tuli uuesti üles laste turvaliselt bussi peale jõudmise küsimus. Kuna hetkel 
tõsteti eramaa küsimuste tõttu bussipaviljon teisele poole teed, siis vihmase ilma 
korral ootavad lapsed bussi varju all ja bussi tulles, nad peavad ületama teed, kus 
pole ülekäigurada. Seda olukorda on proovitud korduvalt lahendada, kuid 
Maanteeamet vähese liikluse tõttu sinna ülekäigurada ei luba.

• Toetuskontserdi korraldus



Kuna Haanja koolis on tugev külg suusatamine, aga suusad on vanad või ei ole 
teatud suurusi üldse, siis Egle Vodi pakkus välja, et korraldada jõuluks koolilastele 
suuskade ostmiseks toetuskontsert. Kaasatud oleksid praegused kooli- ja lasteaia 
lapsed, vilistlased, õpetajad ja vanemad. 
Kontserdi korraldamiseks moodustati töögrupp, kuhu kuuluvad Ahti Utsal, Egle 
Vodi, Marin Savi, Reelika Soe, Kadri Parts, Anne Mäeots. Vajadusel liidetakse veel 
abilisi.

• Koolile digiklaver
Anne Heier tõi välja, et koolil oleks vaja digiklaverit vana häälest ära pianiino 
asemele.

• Koolilaste sirutuspaus
Liis Valner rääkis, et koolis või keset tundi olla sirutuspaus, et laste seljad ei jääks 
kangeks, sest sellist nö nutikaela saab parandada kuni 16-eluaastani. 

Otsus: Anne Heier räägib õpetajatega ja Liis Valner uurib, kas kiropraktik, kellelt ta idee 
sai, võiks teha meile tutvustava videolõigu ja näidata ette harjutused, mida tunnis teha ja 
hiljem tulla koosolekule rääkima. 

Hoolekogu esinaine Egle Vodi

Protokollis Egle Vodi


